



Dear Principal and Teachers,

We would like to invite you and your students to come and enjoy our next theatre performance *Walkie Talkie* at Tuen Mun Town Hall, on Tuesday 1st May until Saturday 4th May 2019.

Founder and Artistic Director of Australia's Homunculus Theatre Company, Clint Bolster is invited as our Guest Director to direct and perform *Walkie Talkie* - an interactive performance and workshop in one, designed to demonstrate the essential conventions of traditional commedia dated as far back as the 16th century as well as comic and mask performance to the students of Hong Kong.

This performance is one of its kind and should not be missed. We introduced this special performance to Hong Kong in March 2018 with a lot of positive feedbacks.

The actors skillfully involve the audience, improvising and interacting throughout. The performance is comprised of separate yet interlinked routines that explore different characters and situations throughout the history of the theatre - looking at both the everyday and the absurd. The scenes build to a great celebration of life! The show's main message is one of play, fun and celebration. It promises to be exhilarating and mesmerizing for audiences of all ages.

It is a great opportunity to study the importance of body language, a tool that each of us possess without recognising how much it plays a major part in our interaction with other people. This show highlights this hidden language that all of us share as well as developing an interest in the art of human behaviour and understanding that the most important tool we all need to get by in life is communication.

Shakespeare4All (S4A) is a leading English Children's theatre company founded in 2003 with the purpose of building fluency and confidence through drama theatre and Shakespearean plays. It is our mission to *inspire* young people to aspire to excellence; offering a learning environment that is creative, original, and structured; which in turn draws out the potential in students to be the best they can be. Shakespeare4All is financially supported by the Springboard Grant under the Arts Capacity Development Funding Scheme of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region.

S4A's latest theatre production is open for bookings. As places are limited, schools will be allocated on a first-come-first-served basis. Kindly return to us the completed Ordering Form by 31 March 2019 by fax 2520-5996.

For more information, please visit our website at: www.s4a.org.hk. For order enquiries, please feel free to contact us at 2520-6232 or info@s4a.org.hk

Yours sincerely,

Shiona Carson
Artistic Director of Shakespeare4All



致貴校校長，老師：

本人謹代表香港小莎翁致函邀請貴校參加今年 5 月 1 日(星期三)至 5 月 4 日(星期六)於屯門大會堂文娛廳公演九場的表演劇目 Walkie Talkie 。

香港小莎翁特別邀請來自澳洲的導演及演員，舉辦一場國際認證的表演劇目。國際知名導演 Clint Bolster 生於澳洲，在過去十年間廣泛的培訓和表演經驗在本地和英國、歐洲、新加坡和日本發展了他的演員和馬戲表演者的技能和專長。

通過喜劇、面具小丑與即興演出，融合對白，講述無分地域時間的故事，展現出莎士比亞的睿智。演員們巧妙地與觀眾互動，邀請他們投入即興創作。製作理念旨在分享人性的美善、幽默以及呈現各種劇場表演型式的魅力。由看似沒有關係卻縱橫緊扣的不同故事，透過甚具歷史的戲劇形式，探索各個角色及情境，察看日常與怪誕。故事幕幕遞進，充滿趣味，熱烈地為生命喝采，精彩的演出絕對吸引所有年齡的觀眾捧腹大笑。

香港小莎翁成立於 2003 年，為本港著名表演藝術教育慈善團體，旨在以文化凝聚共識，支持和鼓勵藝術教育的發展，積極培育人才，倡導學生的文化聯繫和合作。我們深信藝術教育應該從少培養，希望能透過劇場體驗引發學生對戲劇的興趣，提升學生對學習語文的興趣。此項目獲香港特別行政區政府「藝能發展資助計劃」的躍進資助，及得到創會贊助 太古地產鼎力支持，旨在於香港建立兒童英語戲劇。

學生專場門票現已公開發售。訂票於 4 月 31 日(星期二)截止，門票有限，先到先得。欲免向隅，購票從速。如有意優先訂票，請於 3 月 31 日(星期日)或之前填妥表格，以電郵、傳真 2520- 5996。

如有任何查詢，歡迎電郵至 info@s4a.org.hk，或致電 2520-6232 與本會聯絡。順頌

鈞安

香港小莎翁藝術總監
夏頌寧 敬約

Shakespeare4All® Company Limited 香港小莎翁有限公司

Room C, 9/F, Wah Ha Factory Building, 1069-1073 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong 香港銅鑼魚涌英皇道 1069-1073 號華廈工業大廈 9 樓 C 室

● Tel 電話: 2520 6232

● Fax 傳真: 2520 5996

● Email 電郵: info@s4a.org.hk

● Website 網址: www.s4a.org.hk

EARLY BIRD DISCOUNT FOR SCHOOLS ONLY

學校專場早鳥訂票優惠

Book by 31 March, 2019 to enjoy 30% off • 於 2019 年 3 月 31 日前購買, 即享 7 折優惠

EXTRA 10% off for 100 tickets or more • 購買 100 張或以上可享受額外 9 折

First-come, first-served • 名額有限, 先到先得!

Location 地點	Date 日期	Schedule 時間	Student Ticket 學生 票價	No. of Tickets 門票 數量	HK\$	Parent Ticket 家長 票價	No. of Tickets 門票 數量	HK\$	Teacher Ticket 老師 票價	No. of Tickets 門票 數量	HK\$				
Cultural Activities Hall, Tuen Mun Town Hall 屯門 大會堂 文娛廳	01.05.2019 (WED)	16:00	\$70*		\$	\$200		\$	\$70*		\$				
		19:30			\$			\$			\$				
	02.05.2019 (THU)	10:30		Sold Out	\$		Sold Out	\$		Sold Out	\$				
		14:00			\$			\$			\$				
		16:00			\$			\$			\$				
	03.05.2019 (FRI)	10:30		*30% off standard student ticket			\$	Same Price with Students			\$	Same Price with Students		\$	
		14:00			Sold Out		\$			Sold Out	\$		Sold Out	\$	
		16:00					\$				\$			\$	
	04.05.2019 (SAT)	14:00			\$			\$			\$		\$		
	Sub-total														
	TOTAL NO. OF TICKETS														
	TOTAL PRICE									HK\$					

Please see details of Terms and Conditions for Early Bird Booking on Page 2

學校專場早鳥訂票優惠條款及細則, 請參閱下頁。

Please return the form and cheque by post to Room C, 9/F, Wah Ha Factory Building, 1069-1073 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong. Please make cross cheque payable to: "Shakespeare4All Company Limited".

填妥之表格及劃線支票請郵寄回香港鯪魚涌英皇道 1069-1073 號華廈工業大廈 9 樓 C 室。支票抬頭:

「Shakespeare4All Company Limited」

Name of School: _____

Tel. no: _____ Fax: _____

Name of Teacher-in-Charge: _____ Contact no: _____

Signature of Teacher in Charge: _____ Email: _____

School Stamp: _____ Date: _____

Terms and Conditions for Early Bird Booking 優先訂票條款及細則:

1. Seating arrangements will be processed on a first-come-first-served basis.
座位安排分配按訂票次序，較佳座位先到先得。
2. This offer is available with this ticketing form only and is not applied to URBTIX booking.
以上優惠只供訂購門票之用，不適用於城市電腦售票網。
3. No refund or changes can be made after the confirmation of booking. 所有門票一經以電郵確認售出，概不退換。
4. You may print out the confirmation email and collect the tickets at the Foyer 30 minutes before the show(s).
閣下可憑確認電郵於表演當天在大堂悉數領取門票。
5. Shakespeare4All Company Limited (S4A) reserves the right for final discretion.
節目如有更改，以香港小莎翁最後公佈為準。香港小莎翁有限公司保留以上安排之最終決定權。